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BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 12 maart 2025 
 
Aanwezig: 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Jan Nederveen  Gemeente Hardinxveld-Giessendam 
Jürgen Rau  Interim directeur/secretaris Waardlanden 
 
Alsmede: 
Marc Advocaat  afdelingsmanager Informatiemanagement Waardlanden 
Gitta Spruit  beleidsmedewerker Waardlanden 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  
- Bespreekpunt: Stedin - 

Overschrijding 
transportvermogen  
 

De heer Bikker opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De 
heer Demmers heeft zich vanwege ziekte afgemeld. 
 
Bespreekpunt: Stedin - Overschrijding transportvermogen 
De heer Rau meldt dat het transportvermogen Energie is overschreden, wat bij 
herhaling kan leiden tot aanzienlijke boetes. Waardlanden staat inmiddels op 
de wachtlijst voor uitbreiding, maar zoekt naar korte termijnoplossingen. 
Hiervoor is advies gevraagd aan een specialist. Op de lange termijn kan de 
verduurzaming hierdoor in het geding komen. 
Er zijn verschillende mogelijke oplossingen, zoals het inzetten van batterijen en 
het onderzoeken van een energiecoöperatie. Daarnaast adviseert het bestuur 
om contact op te nemen met de energiespecialisten van de gemeenten voor 
verdere ondersteuning en advies. 
Gemeente Gorinchem beschikt over een specialist energie, die mogelijk een 
bijdrage kan leveren aan het vinden van een geschikte oplossing. 
 
Mededelingen 
De heer Rau meldt dat er al enige tussentijdse resultaten beschikbaar zijn van 
de bewonersonderzoeken en enquêtes.  
Omdat nog niet alle resultaten beschikbaar zijn en de cijfers zonder context 
verkeerd kunnen worden geïnterpreteerd, wordt voorgesteld om de resultaten 
eerst in een besloten vergadering te bespreken. Dit geeft Waardlanden de 
gelegenheid om de resultaten eerst te duiden en verdere toelichting te geven 
zodat het bestuur een richting kan aangeven en vooraf vragen kan stellen. 
In de bestuursvergadering van 14 april zal een presentatie worden gegeven 
over de uitkomsten van de tussentijdse evaluatie waarna de resultaten breder 
kunnen worden gedeeld. 
 

2. Ter informatie: reeds vastgestelde 
besluitenlijst openbare vergadering 
10/02/2025 
 

De besluitenlijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Naar aanleiding van: De heer De Boer meldt dat nader onderzoek nodig is 
naar de regionale benchmark waarin de afvalstoffenheffing en de afval- en 
grondstoffen worden vergeleken met buurgemeenten. 
Daarom is dit onderwerp niet geagendeerd voor deze vergadering, maar zal 
het in de volgende bestuursvergadering worden behandeld. 
  

3. Aanpassing maximaal toegestane 
lengte voertuig met aanhanger bij 
milieustraten 

Het bestuur heeft de wens de operationele besluiten te mandateren aan 
Waardlanden zodat deze voortaan door de directie moeten worden genomen. 
Waardlanden zal hiervoor een mandaatbesluit opstellen. 
 
Het bestuur besluit tot conform vaststelling: 
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Artikel 2.1.10 van het “Reglement Milieustraten” en “Regelement  
Kringloopplein” aan te passen, waarbij de maximaal toegestane lengte van een 
voertuig met aanhanger wordt verhoogd van 7,5 meter naar 9,0 meter. 
 

4. Afrekening DVO onkruid 2023 
Gorinchem 

Waardlanden en de gemeente Gorinchem hebben een langdurig 
meningsverschil gehad over de afrekening van kosten voor onkruidbeheer, 
zwerfvuilbeheersing en het legen van prullenbakken. Na bestuurlijk overleg is 
besloten de kosten te indexeren en het resterende verschil solidair te verdelen 
over de Waardlanden-gemeenten. 
Hierdoor wordt een bedrag van € 156.154,- door de Gemeenschappelijke 
Regeling gedragen. Dit voorkomt een oninbare vordering en zorgt voor een 
sluitende afrekening. Het bestuur gaat akkoord met het bijdragen aan de 
kosten, mits er goede Dienstverleningsovereenkomsten (DVO’s) worden 
opgesteld en gegarandeerd wordt dat dit niet opnieuw gebeurt in 2024 en 
2025.  
Om herhaling in de toekomst te voorkomen, is een rapportagestructuur 
opgezet waarmee gemeenten tijdig inzicht krijgen in de kosten.  
De begroting 2024 blijft binnen de bestaande kaders, inclusief de indexering 
voor bijplaatsingen. Het onkruidbeheer is inmiddels opgezegd, en de enige 
lopende post betreft bijplaatsingen in de gemeente Gorinchem, die geen extra 
kosten met zich meebrengen. 
Gorinchem heeft daarvoor een aanvullende DVO voor bijplaatsingen tot  
€100.000,-. Dit bedrag is al meerdere jaren niet geïndexeerd en daarmee 
wordt geconstateerd dat dit bedrag niet meer toereikend is. Hierover gaat 
Waardlanden in gesprek met Gorinchem. 
Dit besluit wordt verwerkt in de jaarrekening 2024. 
 
Het bestuur besluit tot conform vaststelling: 
Het vaststellen van de afrekening DVO onkruid 2023 
 

5. Rondvraag De heer Nederveen vraagt hoe andere gemeenten omgaan met inwoners die 
veel medisch afval hebben, aangezien in de vorige vergadering is besloten 
deze inzameling te stoppen. Er is afgesproken dat gemeenten hier zelf een 
oplossing voor vinden. 
Gemeente Gorinchem heeft aangegeven dit op te lossen binnen het Sociaal 
Domein en de WMO. Gemeente Molenlanden gaat hierover nog in gesprek 
met hun gemeenteraad. 
 
De heer Rau geeft aan dat er operationeel afgeweken moet worden van een 
eerder besluit over de verbinding tussen de Milieustraat en de kringloopwinkel 
in Gorinchem. De innameplek voor kringloopgoederen zal niet vast aan het 
gebouw van de kringloopwinkel worden geplaatst, maar los op de kop van het 
gebouw. 
Deze aanpassing heeft verder geen gevolgen voor de overige plannen. Het 
bestuur stemt hiermee in. 
 
De heer Rau meldt dat er een krantenartikel verschijnt over het Ecopark in 
Groot-Ammers. Ondanks intensieve pr-begeleiding is een toezichthouder op 
locatie geïnterviewd zonder zich ervan bewust te zijn dat hij met de pers sprak. 
Hoewel dit niet meer kan worden teruggedraaid, is er veel inspanning geleverd 
om feitelijke onjuistheden te corrigeren. De journalist heeft deze correcties 
doorgevoerd, maar behoudt zich verder het recht op persvrijheid. 
 
De heer Rau meldt dat er problemen zijn met het rioolstelsel op de Milieustraat 
in Hardinxveld-Giessendam. Deze moeten eerst worden opgelost voordat de 
vloer van de containerwisselplaats gekeurd kan worden voor classificatie als 
vloeistofdicht. Het is besloten dat de heer Rau dit onderwerp afzonderlijk zal 
bespreken met de heer Nederveen. 
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De heer Advocaat geeft het bestuur een update over de jaarrekening en meldt 
dat Waardlanden hier volop mee bezig is. De accountant is nog bezig met de 
afronding, maar het voorlopige resultaat wordt ingeschat op zwarte cijfers. 
 
De heer Van Maanen benadrukt het belang van een tijdige start van de 
wervingsprocedure voor de nieuwe directeur in 2026. 
Het bestuur besluit dat de heer Rau eind maart een voorstel opstelt voor een 
functieprofiel, waarover het bestuur een besluit zal nemen. 
 

 
 
 
 

 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

  

A.C. Bikker 
Voorzitter 

J.A.P. Rau 
Secretaris 

 


